
 

Fællesbestyrelsesmøde 
Mandag d. 28. 10. 2019 kl. 18.30 til 21.00 

 
 
Afbud:  ________________________________________________________ 
 

1. Godkendelse af dagsorden.  
Godkendelse af referat samt 

underskrift. 
 

 
2. Orientering: 

Formand 
Hellevad Børneunivers, SS, AJ 
Nyt fra personalet, GH, LC 

 

 
3. Lukkedage 2020 

For BH og SFO 

 

 

4. Principper Inklusion 
Bilag vedhæftet 1. behandling 

 
5. Skolefesten 

 

6. Principper 
Princip for trivsel.  T il godkendelse 

 

7. AULA er skudt i gang 
Hvad er status 
 

8. Facebook 
Hvad er status?  

 

9. Pædagogisk tilsyn 7. oktober 
Evaluering 

 

10.  Virksomhedsaftalen. Skolen 
Første udkast vedhæftet  
 

11.  Virksomhedsaftalen. Børnehaven 
Første udkast vedhæftet  

 

12.   Styrelsesvedtægten 
 

13.  Årshjul 
Fast punkt. Har vi t ilføjelser. Bilag vedlagt 

 

 
 

 

 

Evt.:  
 

 
 

Ad 1. Godkendt. Der underskrives næste gang 

 

Ad 2. SKS: Hellevad Børneunivers har haft møde 
med byens foreninger hvor dagsorden var, 
hvordan vi sammen kunne gøre noget for byen. 
Der kom 3 konkrete fokuspunkter ud af mødet: 1 

udbygning af parkeringspladserne, 2 parkourbane, 
3 svævebane. Det var et rigtig godt møde, med 
mange gode input. Næste møde bliver lige efter 
nytår. 

GH: Vi arbejder med at blive klogere på AULA 
og der ud over er der forberedelse til skolefesten. 
LC: Vi forbereder modtagelsen af de 5 nye børn 
til d. 1. november. 

 
Ad 3. Vi lukker d. 22.maj, d. 5. juni, og d. 24. og 
31. december 2020 
 

Ad 4. Flyttes til næste møde 
 
Ad 5. Der blev foreslået at flytte festen over i 
Multirum/SFO/43 bygningen. Der er for lidt plads 

i 75 bygningen til at rumme os alle, så hvis vi 
deler festen ud i gymnastiksalen, multirummet, 
SFO og de 3 klasselokaler, tænkes det at det vil 
virke knap så trangt 

 
Ad. 6. Endelig godkendt. Bliver lagt på den nye 
hjemmeside. 
 

 
Ad.7. Der har ikke været så mange 
børnesygdomme som frygtet ift. opstart af 
AULA. Der er rigtig mange forældre koblet på 

allerede nu. 
 
Ad. 8. Arbejdet med Facebook har været sat i 
bero, indtil AULA var skudt i gang. Vi tager nu 

kontakt til kommunens informationsafdeling mhp. 
et opstartsmøde. 
 
Ad. 9. Det var et rigtig godt og positivt 

tilsynsbesøg vi havde i Smørhullet. Der var lutter 
anerkendelse og rosende ord til personalet fra 
kommunen. Søren, Torben, Lene C. og Anni 
deltog  



 

Ad.10. Gennemgået og det ser fint ud. Vi 
påtænker at revidere mission, vision og 
værdier over det næste år 
 

Ad. 11. Gennemgået og det ser fint ud. Vi 
påtænker at revidere mission, vision og 
værdier over det næste år 
 

 
Ad. 12. Der er foretages ændringer i 
styrelsesvedtægterne og de skal til 
godkendelse i byrådet i næste måned 

 
Ad. 13 Vi har tilføjet et par enkelte ting til 
årshjulet 
 

 
Evt.:  
 
 

 
Næste møde: _25. november_ 
Punkter til næste møde: Elevrådet 
deltager. Princip for inklusion, 1. 

behandling 


